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1 El Director General de l'INEM vápresidir la Cloenda deis Cursos de Formació 
~1 



Es vol restaurar el Castel/ d'Ulldecona 

Joves en atur podran iniciar la restauració del Castell d'Ulldecona. Una Escala-Taller de l'I.N .E.M. aco
llira les persones en atur que vulguin aprendre les diferents formes de restauració. 

El Castell és el nucli historie de la vila d'Ulldecona i és la torre de defensa més propera al País Valencia. 
Fins fa quatre anys era de titularitat privada. L' Ajuntament d'Ulldecona el va comprar per 5 milions de 
ples. Dintre del recinte i duran! uns anys, s'han fet Camps de Treball, sota la direcció deis arqueolegs Mar
garida Genera i Ramon Areces, confirmant-se ]'existencia d'un poblat iberic. 

Després de la seva compra, l' Ajuntament ha reitera! les peticions d'ajut tan! a la Diputació com a la 
Generalitat sense resposta positiva fins ara. Actualment, la Direcció General d' Arquitectura i Habitatge de 
la Generalitat ha inicial el Projecte de restauració del Castell d'Ulldecona, sota la direcció de l'Arquitecte 
Jordi Ambrós. Tant ell, com el Subdirector Sr. Lluís Gelpí, que tant ha fet per Ulldecona, s'han desplac;at 
per concretar les fases. És mol! necessari poder tenir un avanc; del Projecte peral proper setembre per tal 
de poder planificar el treball de l'Escola-Taller, i així preveure el seu inici pera primers de 1990. 

Sembla coma lloc inicial per preveure l'Escola-Taller, l'antiga Església del Castell, pero es treballaria 
també en les dues torres. Els cursos tindrien una duració d'uns tres anys, i s'impartirien les especialitats de 
treball en pedra, fusta, ferro, etc. d'acord també ambles necessitats de formació del joven! detectades en 
el mercal de treball local. 
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Pedro de Eusebio va presidir 
la Cloenda deis Cursos de I'INEM 

El Director General de l'INEM, Pedro de Eusebio, va presidir a Ulldecona l'acte de lliurament deis 
diplomes corresponents als 7 cursos de formació ocupacional que es van fer a Ulldecona i als que van assistir 
105 alumnes, la majaría joves en atur. El Pressupost totai'd'aquests cursos supera els 20 milions de ples. 

Ha esta! un exemple de coHaboració (INEM-Ajuntament-Empreses) que ha portal beneficis pera tots, 
també pera les persones en atur-fonamentalment-, ja que la lluita contra l'atur és cosa de tots. Merces a 
aquests cursos unes quantes persones han pogut obtenir un lloc de treball. 

Pero, a més a més, l'Ajuntament d'Ulldecona també s'ha acollit a altres ajuts de l'INEM: en concret 
obres de co].]aboració INEM-Ajuntament que permeten la contractació de personal que no té treball, i 
també el treball de coHaboració social (que permet que els aturats que reben el subsidi, treballen pera 
l' Ajuntament). 

Pedro de Eusebio va agrair la invitació pel satisfactori que era un acle com aquest, i dirigint-se als alumnes 
els va dir «que tenien la responsabilitat d'explicar als altres joves que la formació en el treball és possible». 

Els 7 cursos fets a Ulldecona són: Ordinadors, Auxiliar Administratiu, Confecció, Ebenisteria, Gestió 
Cooperatives, Textil i Construcció. 

Pedro de Eusebio, signa al llibre d'or de l'Ajuntament , 
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Parla el Director 
15 juny 1989: Eleccions al Parlament Europeu. La gent parla amb el seu vot -encara que a algú no Ji agradi-. 1, ara, 

en democrñcia, la gent parla bastant sovint. 1 per cert, el veredicte no canvia massa deis anteriors. 

INEM: un gran ajut per al poble d'Ulldecona. L'any passat, 7 cursos de formació ocupacional. Enguany, n'han 
comenr;at ja tres. A més a més, obres subvencionades que permeten contractar personal en atur. 1 també personal de 
col.laboració social que, mentre cobra el subsidi -i amb un suplement-, presta el seu servei al poble, mitjanr;ant 
l'Ajuntament. 

Ulldecona perla Veguería de les Terres de l'Ebre. Sí a la comarca del Montsfa; pero també Sí a la Veguería de les Terres 
de l'Ebre. Si volem el "poder" més descentralitzat, més en contacte ambla realitat, més al servei deis ciutadans, cal la 
Veguería de les Terres de l'Ebre. 

Visites deis Caps de Servei de Carreteres i d'Ensenyament de la Generalitat. També ha estat el de Joventut i el de 
Benestar Social. 1 abans, el Coordinador Territorial, Sr. Maldonado. 

1 ara, de la Direcció General d'Arquitectura i Habitatge de la Generalitat pe! Projecte de restauració del Castell 
d'Ulldecona. 

Festes als Barris: Valentins, Sant Joan del Pas i Ventalles. 1 ara, a Castell. Com a preludi de les grans Festes 
Quinquennals que, enguany, ens uniran a tots els ulldeconencs ja que, perprimera vegada, la Verge de la Pietat aniril pels 
carrers de tots els nuclis del municipi. 

Es treballa, i molt, en la preparació de les Pestes. 

PerO la gent encara treballa més en la preparació deis carrers. 

Tots esperem que siguin unes graos Pestes! 

Ulldecona esta en obres. És veritat. També ho són les molesties que sovint es produeixen. Desitgem i esperem que el 
resultat valgui la pena ... 

Eleccions Parlament Europeu 15106189 

SM e wwmmoo~wmwM~on~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 
JU 822 411 1 2 42 182 5 14 12 3 2 4 113 29 1 
2A 733 378 3 5 36 145 11 18 4 2 4 2 101 40 2 2 
2B 805 432 2 3 38 193 9 18 2 2 4 5 94 51 1 2 2 
IU 588 366 2 1 3 20 161 12 11 8 2 4 g¡ 31 4 3 1 
2U 696 384 3 2 35 153 17 lO 3 4 2 2 lll 33 2 4 
IU 505 198 2 2 10 98 5 2 1 1 30 41 1 

4.149 2.170 1 3 1 12 17 4 181 932 68 71 4 22 2 11 2 4 19 3 546 225 3 8 2 - 11 3 2 

s Sector (4) P.A. (11) P.C.P.E./P.C.C. (18) F.E. (25) P.V. 
M Mesa (5) A.V./M.E.C. (12) P.E.P./P.E.N. (19) c.s. (26) l.D.E. 
C Cens (6) H.B. (13) A.E. Ruiz Mateos (20) C.LL. (27) Par!. Car!. 

VV Vots válids (7) Bacteria (14) F.N. (21) P.S.T./PORE (28) P.H. 
(!) E.N.E. (8) P.P. (15) l.U.fl. (22) C.l.U. (29) Llisla Verda 
(2) P.T.IU.C. (9) P.S.C. (16) E.R.U. (23) C.D.S. (30) U.N.A. 
(3) C.N. (10) U.C./P.E.D. (17) LV.E. (24) A.P.R. (31) P.L.A. 
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Visita de dos Caps de Servei 
Van visitar Ulldecona el Cap del Servei Territorial de Carreteres, Francesc Frago qui va signar juntament amb 

!'Alcalde, Jaume Antich, la donació a l'Ajuntament d'Ulldecona per part dela Generalitat de l'antic tram-sense ús, ara
de la carretera vella a Vinarüs. 

El mateix dia el Cap de Servei d'Ensenyament, Sr. Angel Martí, va visitar Ulldecona acompanyat deis dos Inspectors 
de Batxillerat i en concret l'Institut de Batxillerat "Manuel Sales i Ferré", veient les mancances, i comprometent-se a la 
construcció de 4 noves aules, molt necesshries, peral curs vinent. 

A la vegada es van lliurar els planols de les obres que enguany comen9aran al Col.legi Públic de forma rapida. 
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PLE EXTRAORDINARI 

ASSISTENTS: Alcalde: Jaume Antich. Regidors: 
Felipe Delgado, Pio Puig, Angel Millan, Manoli ta Nada!, 
Javier Blascq, Ramon Raga, Jerónimo Castell, Feo. J. 
Sánchez, Agustí Verdiell, Lluc Raga. 

Secretari: Pablo Ferrer. 
Inassistents: Ramon Callarisa i Agustí Reverté. 

APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR. 

Lliurada previament als Grups Municipals es va 
aprovar per unanimitat. 

CERTIFICACIÓ DE LES OBRES D'ENLLU
MENAT DE L'AVINGUDA ESCOLES. 

El Ple per unanimitat va aprovar la certificació de les 
obres "Enllumenat públic de l'Avinguda Escales" feta 
per l'Arquitecte en funcions de Municipal, Santiago 
Espinosa, per un import total de 2.985.000 ples. I que 
s'envil a l'INEM. 

OBRES DE CONSTRUCCIÓ DEL PAVELLÓ 
COBERT. ANUNCI DE SEGONA SUBHASTA. 

Havent quedat deserta la primera subhasta, i revisats 
en conseqüencia els preus del Projecte, per 7 vots a 
favor (PSC) i 4 en contra (PP i CiU) es va acordar el 
següent: 

1) Revisar el Pressupost de !'obra "Construcció del 
Pavelló cobert, l' fase" i deixar-lo en 23.461.265 ptes. 
!VA indos. 

2) Finangar aquest Pressupost de la següent forma: 
a) Prestec B.C.L. per acord de 30-1-89, 7.654.213 

ptes. 
b) Subvenció Canon Diputació Tarragona, 16.432.528 

ptes. 
Hi haura un remanen! de 135.076 ptes. 
3) Modificar el Plec de condicions economiques

administratives pera la subhasta de !'obra d'acord amb 
la revisió de preus. 

4) Declarar urgen! la contractació de les obres. 
5) Convocar subhasta pera l'adjudicació de !'obra. 
Agustí Verdiell (CiU) va dir que el seu Grup consi-

derava aquesta obra important perO no preferent. 
Jeroni Castell (PP) va dir que ell pensava que 

l'Ajuntament no devia fer !'obra. 
Jaume Antich (PSC) va dir que les empreses de 

construcció tenien malta feina i per aixb no havien 
concursat, a més a més de que els preus estaven baixos. 

PROJECTE D'URBANITZACIÓ DE LA 
PLAC,:A CATALUNYA. CONTRACTACIÓ 
DIRECTA DE LES OBRES. 
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El Ple per9 vots afavor(PSC i CiU) i 2encontra(PP) 
(cal dirque el PP va desglosar la proposta votan! a favor 
dels 2 primers apartats i la resta en contra) va acordar: 

1) Aprovar el Projecte "Urbanització de la Plaga 
Ca tal un ya" redacta! per l'Arquitecte Santiago Espinosa 
perun importd'l 1.400.000 ptes. i que s'exposi al públic. 

2) Declarar urgen! la contractació de les obres. 
3) Ratificar l'acord del Ple de 10-1-89 referent a la 

dotació pressupostaria. 
4) Aprovar el Plec de condicions economiques

administratives pera l'adjudicació. 
5) Que s'anuncii" al públic mitjangant el BOP. 
6) Que es compleixi tot el previst en aquest Plec de 

condicions. 
Agustí Verdiell (CiU) va dir que era una obra molt 

necess3.ria i es va interessar novament per l'Avinguda 
O'Callaghan. Jeroni Castell (PP) va dir que estaven 
d'acord en la obra perü no en la contractació directa. 

OBRES COL.LABORA CIÓ I.N.E.M. -AJUN
TAMENTS 1989. 

•OBRES COMPLEMENTÁRIES DEL PAVE
LLÓ COBERT. 

Per 7 vots a favor (PSC) i 4 en contra (PP i CiU) es va 
acordar: 

1) Incloure !'obra "Obres complementaries del Pave
lló Cobert" al Conveni. 

2) Aprovar la memoria redactada per un import de 
5.831.708 ptes. 

3) Demanaral'lnem una subvenció del 75 % de lama 
d'obra. 

4) Demanar al B.C.L. un prestec per 3.608.178 ples. 
import deis materials. 

5) Manifestar que no s'han rebut altres ajuts. 

• ENLLUMENAT PÚBLIC DE LES MURA
DES. 

Per7 vots a favor (PSC) i 4 en contra (PP i CiU) pero 
sois del punt 4, la resta a favor, es va acordar: 

1) Incloure !'obra "Enllumenat públic de les Mura
des" al Conveni Inem. 

2) Aprovar la memoria redactada per un import de 
3.822.347 ples. 

3) Demanar a l'lnem unasubvenciódel 75 % de lama 
d'obra. 

4) Demanar al B.C.L. un prestec de 2.448.253 ples. 
import deis n1aterials. 

5) Manifestar que no s'han rebut altres ajuts. 

• COMPTADORS D'AIGUA ALS VALEN
TINS. 

Per 7 vots a favor (PSC) i 4 en contra (PP i CiU) pero 
sois del punt 4, la resta a favor, es va acordar: 

1) Incloure !'obra "Col.locació deis comptadors d'ai
gua als Valeniins" al Conveni. 

2) Aprovar la memoria redactada per un import de 
2.090.672 ples. 

3) Demanar a l'lnem una subvenció del 75 % de la mi\ 
d'obra. 

4) Demanar al B.C.L. un prestec per un import de 
905.072 ptes. 

5) Manifestar que no s'han rebut altres ajuts. 

• URBANITZACIÓ DEL PASSEIG AL BARRI 
CASTELL. 

Per 7 vots a favor (PSC) i 4 en contra (PP i CiU) pero 
sois del punt 4, la resta a favor, es va acordar: 

1) Incloure !'obra "Urbanització del Passeig al Barri 
Castell" al Conveni Inem. 

2) Aprovar la memoria redactada per un import de 
6.891.440 ptes. 

3) Demanar a l'Inem una subvenció del 75 % de lama 
d'obra. 

4) Demanar al B.C.L. un prestec per un import de 
3.677.140 ples. 

5) Manifestar que no s'han rebut altres ajuts. 

PETICIÓ D'UN PRESTEC AL B.C.L. DE 
10.638.643 PTES. PER FINAN<,:AR OBRES 
INEM. 

Per finangar els materials de les obres que es dema
nen al Conveni Inem-Ajuntaments descrites al punt 
anterior de l'ordre del dia, per 7 vots a favor (PSC) i 4 
en contra (PP i CiU) es va acordar: 

Demanar al B.C.L. un prestec per un import de 
10.638.643 ples. destinades a finangar els materials de 
les obres incloses al Conveni-Ajuntament. Comprome
tre's a incloure-ho al Pressupost. Aprovar la documen
tació demanada pe! Banc. 

PRECS I PREGUNTES. 
Agustí Verdiell (CiU) va preguntar perla recollida 

d'escombraries i per un Pla d'obres municipals, donant
se-li la informació demanada. 

Jeroni Castell (PP) va preguntar sobre una obra feta 
a Freginals, contestant-li que la resposta que li donava 
era el silenci per part de !'Alcalde. 



· L' AJUNTAMENT PI.E EXTRAOADINAAI 

INFORMA 

ASSISTENTS: Alcalde: Jaume Antich. Regidors: 
Felipe Delgado, Pio Puig, Angel Millan, Manolita Na
dal, Javier Blasco, Ramón Raga, Jerónimo Castell, 
Agustí Verdiell, Lluc Raga. 

Secretari: Pablo Ferrer. 
Inassistents: Ramon Callarisa, Agustí Reverté, F. 

José Sánchez. 

APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR. 

Lliurada previament als Grups Municipals, es va 
aprovar per unanimitat. 

ELECCIÓ DELS MEMBRES DE LES MESES 
ELECTORALS AL PARLAMENT EUROPEU. 

Per sorteig, van sortir elegits els següents rnembres: 
Districte ler. Secció 1'. Taula única. 
President: Pio Puig. Suplents: Antoni Pascual i Fran

cesc Pascual. 
Vocal: Joan J. Roig. Suplents: Lurdes Rodríguez i F. 

Josep Rivas. 
Vocal: Josep Rodríguez. Suplents: Josepa Reverté i 

Tere Reverté. 
Districte ler. Secció 2'. Taula A. 
Presidenta: Josepa Castel!. Suplents: Daniel Castell i 

Montserrat Castel!. 
Vocal: Francesc Centelles. Suplents: Josep M' Cas

tell i Jeroni Castel!. 
Vocal: M' Josepa Castell. Suplents: Miquel Castell i 

Manuela Castel!. 
Districte ler. Secció 2'. Taula B. 
Presidenta: Jovita Vilalta. Suplents: Manuela Vila

dot i Celia Vida!. 
Vocal: Mercedes Vila. Suplents: Lluc Vila i Josep 

Vila. 
Vocal: Pere Vida!. Suplents: Joan E. Vida] i Teresa 

Vida!. 

Districte 2on. Secció 1'. Taula única. 
Presidenta: Marisol Matamoros. Suplents: Josepa 

Marín i Tomás Lluís. 
Vocal: M' Carme Miralles. Suplents: Miquel Millan 

i M' Isabel Millan. 
Vocal: Rosita Millan. Suplents: Josep Millan i Lluís 

Millan. 
Districte 2on. Secció 2'. Taula única. 
Presidenta: Maria Mar García. Suplents: Mª Canne 

Fusté i Anna Mª Forcadell. 
Vocal: M' Carme Gómez. Suplents: Isabel Girona i 

Josep A. Girona. 
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Vocal: Josep E. Girona. Suplents: Dolors Jiménez i 
Josep A. Gilabert. 

Districte 3er. Secció 1' Taula única. 
Presidenta: M' Llúcia Lluch. Suplents: Francine 

Pironet i Immaculada: Lázaro. 
Vocal: Placida Queralt. Suplents: Felipe Queralt i M' 

Carme Pla. 
Vocal: Climent Porcar. Suplents: Joan F. Nogales i 

Euliilia Nogales. 

MOCIÓ DEL CONSELL COMARCAL DEL 
BAIX EBRE SOBRE LA DIVISIÓ TERRITO
RIAL. 

Per unanimitat es va acordar: 
L'Ajuntament d'Ulldecona ja es va pronunciar el dia 

14 de setembre de 1987 a favor de la Vegueria de les 
Terres de l'Ebre, en els següents termes: 

"En un moment en que tothom diu que cal apropar el 
poder al poble, trobem a faltar una voluntat descentra
litzadora del poder que, entre d'altres coses, hauria 
d'haver-se concretat en la creació de vegueries o re
gions. Per tant, demanem peral conjunt de comarques 
que formen les Terres de l'Ebre la creació d'una Vegue
ria o Regió amb recursos i competencies efectives i 
descentralitzadores ''. 

Per tant ara novament i davant el perill de la no 
creació de la Veguería de les Terres de l'Ebre, ens 
reiterem en la mateixa petició i demanem al President 
de la Generalitat i al Parlament de Catalunya la creació 
de la Vegueria o Regió de les Terres de l'Ebre, en el marc 
de la nova divisió territorial de Catlaunya, i amb una 
finalitat clarament descentralitzadora, donant trasllat 
d'aquest acord. 

MOCIÓSOBREL'OFICIALITATDELCATA
LÁAEUROPA. 

Per unanimitat es va aprovar la següent moció: 
Els Ajuntaments catalans fem pública la nostra plena 

adhesió a la petició d'oficialitat del catalii a Europa, en 
els termes de la sol.licitud presentada al Parlament Eu
ropeu el 13 d'octubre de 1987, signada per 100.000 
ciutadans, refrendada per unanimitat de tots els grups al 
Parlament de Catalunya el 10 de febrer de 1988 i 
defensada el proppassat 1 de marq a la Comissió de 
Cultura del Parlament Europeo. 

Aprofitem tumbé l'avinentesa per remarcar l'aprova
ció pel Consell d'Europa, el 4 d'octubre de 1988, de la 
11Carta sobre llengües minoritñries", culminació feli9 
d'un procés similar d'ara, iniciat l'any 1981 per Alexan
dre Cirici Pellicer. I demanem a tots els govems euro
peus la seva ratificació. 

La unitat europea és una necessitat pera tots els que 
creiem en els valors democratics i en el progrés. Només 
una Europa unida podra estar a l'alqada deis reptes que 
ja comporta el present i sobretot el futurde la humanitat. 
Aquesta unitat, pero, caldrii que es basi en el ple 
reconeixementde la diversitatdels pobles i llengües que 
conformen Europa. La identitat d'Europa és la seva 
diversitat. 

En explicació de vot Lluc Raga (CiU) va dir: 
Referent a la moció sobre l'oficialitat del catalii al 

Parlament Europeu, volem fer constar que va ésser 
votat favorablement pel Parlament de Catalunya i pos
teriorment l'acord es va traslladar a la Comissió de 
Cultura del Parlament Europeu. 

Estem totalment a favor de la moció i ens complau 
moltíssim que el Grup Socialista estigui també d'acord. 

Molt ens agradaria que el criteri fóra el mateix 
respecte a la possibilitat d'utilitzar el catalii al Senat. 
Minoria Catalana va presentar una moció demanant 
l'oficialitat del catala al Senat i va ésser desestimada, 
sense possibilitat de debat. 

FESTES AMB BOUS A LES FESTES D'ULL
DECONA 1 BARRIS 1989. 

Es va donar compte de la Llei 3/88 de protecció dels 
animals i de laResolució de 7-6-88 del Director General 
de Joc i Espectacles. 

Seguidament i per unanimitat es va aprovar fer bous 
en les dates tradicionals, tanta Ulldecona com als Barris 
i seguir els tramits necessais per aconseguir !'oportuna 
autorització. 

ACCEPTACIÓ DE DONACIONS FETES PEL 
SR. FREDERIC MUÑOZ. 

Es va notificar de les donacions fetes, davant Notari, 
pel Sr. Frederic Muñoz a l'Ajuntament d'Ulldecona 
quant a titularitat deis següents béns: 

• Un rellotge-carilló instal.lat a la Casa de Cultura. 
• Ul rellotge situat al campanar de Les Ventalles. 
•Un rellotge situat al campanar de Valentins. 
• Un rellotge situat al campanar de Castell. 
•Una esfera peral rellotge situat al campanar de Sant 

Joan del Pas. 
•Un equip de megafonía situat al campanar de Sant 

Joan del Pas. 
•Un marcadoresportiu pera 6 esports situat al Camp 

de Futbol. 
• Un equip de perruqueria de dones situat al local de 

l'Associació de Jubilats. 
•Un orgue-piano pera ús deis Rossinyols del Mont-

sift. 
•Un orgue-piano pera ús de l'Orfeó Ulldeconenc. 
•Un orgue-piano pera ús de la Coral Veus de l'Esplai. 
•Un orgue-piano pera ús de Sant Joan del Pas. 
• Un clarinet-baix per a ús de la Banda Local de 

Música. 

VALENTINS 

EN FESTES 

1989 

SfiHT JOfiH DEL PfiS 

FESTA MAJOR 1989 
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L'AJUN"i'AMENT . 

1 N F O· .R M A 

• Un quadre a llapis de "Mercedo" reproduint Ja 
figura de Manuel Sales i Ferré. 

• Un quadre a llapis de "Mercedo" reproduint Ja 
figura de Francesc Macia. 

• Un quadre a llapis de "Mercedo" reproduint Ja 
figura de Lluís Companys. 

• Una fotografia histi>rica de Manuel Sales i Ferré. 
Per unanimitat es va acordar fer constar l'agraiment 

al Sr. Muñoz, ja difunt, i acceptar els béns anteriors. 

PLA D'ESPAIS D'INTERES NATURAL. 
Es vadonarcompte i posar a disposició dels membres 

del Consistori de I'avant-projecte de Llei del Pla d'Es
pais d'Interes Natural de Catalunya que afecta Ja zona 
del Montsia, en el terme d'Ulldecona en una superficie 
de 1.372 Ha., donant-se el Ple per assabentat. 

ESCUT D'ULLDECONA. 
Vist J'expedient 216/02 del Departament de Gover

nació sobre I'escut d'Ulldecona, el Ple de J'Ajuntament 
vol manifestar el següent: 

Amb data 13-1-89 es va rebre escrit del Departament 
de Govemació, adjuntant informe de I'heraldista Sr. 
Armand de Fluvia, amb una proposta d'escut. 

El dia 16-1-89, la Comissió de Cultura perunanimitat 
deis seus me1nbres, representants deis 3 Grups munici
pals, va acordar demanar algunes modificacions a la 
proposta de I'heraldista, especialment en els ulls, i no
tificant-se el dia 27-1-89. 

Malgrat aixo, el dia 28-4-89 novament es rep a 
J'Ajuntament nou escrit del Departament de Governa
ció adjuntan! informe de l'Institut d'Estudis Catalans i 
reproduint el mateix escut proposat per ]'heraldista. 

Per tot aixo, el Ple de I'Ajuntament per unanimitat 
ACORDA: 

1) Dirigir-se al Departament de Govemació de la 
Generalitat de Catalunya, manifestant que els membres 
del Consistori, interpretant el sentir popular, preferei
xen el model d'escut actual amb certes modificacions: 
creu hospitalera, escut caironat timbrat amb la corona 
mural de vila (MODEL 1) en lloc de l'altre proposat 
(MODEL2). 

2) Demarrar que s'estudli la proposta de l'Ajuntament 
i que s'accepti, en la mesura que sigui possible, i a la 
vegada que es faci un estudi de Ja Bandera d'Ulldecona. 

BASES PER COBRIR UNA PLA<;A D'AUXI
LIAR ADMINISTRATIU PER OPOSICIÓ. 

Per unanimitat es va acordar: 
Aprovar les Bases per cobrir una plar;a d'Auxiliar 

administratiu per oposició Iliure i publicar-les al BOP, 
i posteriorment al BOE i DOGC. 
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BASES PER COBRIR UNA PLAl;A D'ELEC
TRICITAT PER OPOSICIÓ. 

Per unanimitat es va acordar: 
Aprovar les bases per cobrir una plal'a d'Electricista 

peroposició Iliure i publicar-les al BOP i posteriorment 
al BOP i DOGC. 

BASES PER COBRIR UNA PLA<;A D'ASSIS
TENT SOCIAL PER OPOSICIÓ. 

Per unanimitat es va acordar: 
Aprovar les Bases per cobrir una plal'a d'Assistent 

Social peroposició Iliure, i publicar-les al BOP i poste
rimment al BOP i DOGC. 

APROV ACIÓ D'UN PRÉSTEC AMB EL B.C.L. 
D'll.940.833 PTES. 

Per 7 vots a favor (PSC), 2 abstencions (CiU) i 1 en 
contra (PP) es va acordar: 

• Aprovar el projecte de contracte de préstec amb el 
B.C.L per import d' 11.940.883 ples. destinat a finan>ar 
el requitranat dels carrers. 

• Exposar-lo al públic. Enviar copia a Ja Generalitat 
de Catalunya. Firmar els documents corresponents. 
Demarrar Ja seva disponibilitat immediata. 

Agustí Verdiell (CiU) va dir que no estaven en 
contra de l'obra sinó del seu sistema de finan9ament. 

Jeroni Castell (PP) va dir el mateix. 
Jaume Antich (PSC) va dir que era una obra neces

saria peral poble. 

EXPEDIENT DE SUPLEMENTS NÚM. 2 AL 
PRESSUPOST DE 1989. 

Per7 vots a favor(PSC) i 3 abstencions (CiU i PP) es 
va acordar: 

Aprovar Ja proposta de Suplement de crectit per un 
import de 16.973.361 ptes. provinents del préstec i de 
majors ingressos del Canon, i destinar-los a finan9ar el 
requitranat deis carrers i Ja revisió de preus del Pavelló 
cobert. 

Exposar-ho al públic i considerar-Jo aprovat si no hi 
ha reclamacions. 

Agustí Verdiell (CiU) va dir que ho consideraven 
una maniobra administrativa. 

Jeroni Castell (PP) va dir que considera ven diferent 
el préstec a J'Expedient de suplements i que per aixo 
s'abstenien. 

RECOLLIDA D'ESCOMBRARIES: CON
TRACTACIÓ DIRECTA PER RESOLUCIÓ DEL 
CONTRA CTE. 

L'adjudicatari del servei, Sr. Lecha, va deixar de 
prestar el servei el dia 10 d'abril. Amb caracter d'urgen
cia es va substituir provisionalment. S'ha rebut oferta 
del Sr. Joan J. Rupérez. 

El Ple per unanimitat va acordar: 
a) Entendre que s'ha prodult la fallida de J'empresa 

adjudicataria. Extinguir el contracte. Declarar la perdua 

de Ja garantia dipositada i deis dies del mes d'abriL 
Utilitzar-ho per pagar el servei. 

b)Aprovar les gestions fetes per l'Alcaldiaen caracter 
d'urgencia. Ratificar la contractació directa amb el Sr. 
Joan J. Rupérez amb caracter provisional. 

c) Iniciar els tramits pera J'adjudicació del servei. 

PRECS I PREGUNTES. 
Agustí Verdiell (CiU) va parlar de les assegurances 

deis bous i Lluc Raga (CiU) deis contenidors. 1 Jeroni 
Castell (PP) de les actes del Ple. 

Vist l'expedient 216/02 del Departament de Gover
nació sobre I'escut d'Ulldecona, el Ple de I'Ajuntament 
vol manifestar el següent: 

Amb data 13-1-89 es va rebre escrit del Departament 
de Govemació, adjuntant informe de I'heraldista Sr. 
Armand de Fluviil amb una proposta d'escut. 

El dia 16-1-89 Ja Comissió de Cultura perunanimitat 
deis seus membres, representants deis 3 Grups Munici
pals, va acordar demanar algunes modificacions a la 
proposta de ]'heraldista, -especialment en els ulls- i 
notificant-se el dia 27-1-89. 

Malgrat aixo, el dia 28-4-89 novament es rep a I'A
juntament nou escrit del Departament de Govemació 
adjuntant informe de J'Institut d'Estudis Catalans i 
reproduint el mateix escut proposat per !'heraldista. 

Per tot aixo, el Ple de J'Ajuntament ACORDA: 

1) Dirigir-se al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya manifestant que els membres 
del Consistori, interpretant el sentir popular, preferei
xen el model d'escut actual amb certes modificacions: 
creu hospitalera, escut caironat timbrat amb la corona 
mural de Vila (MODEL !) en Iloc de J'altres proposat 
(MODEL2). 

2) Demanarque s'estudli Ja proposta de I'Ajuntament 
i que s'accepti, en Ja mesura que sigui possible, i a la 
vegada que es faci un estudi de Ja Bandera d'Ulldecona. 

PLE EXTRAOADINARI 
URGENT 25maig1989 

ASSISTENTS: Alcalde: Jaume Antich. Regidors: 
Felipe Delgado, Angel Millán, Manolita Nada], Javier 
Blasco, Ramón Raga, Jerónimo Castell, Agustí Rever
té, Agustí Verdiell, Lluc Raga. 

Excusa!: Pio Puig. 
Inassistents: Ramón Callarisa, Fr. J. Sánchez. 
Secretari: Pablo Ferrer. 
~En primer lloc es va ratificar, per unanimitat, la 

urgencia de la sessió. 

APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR. 

Lliurada previament als Grups Municipals es va 
aprovar per unanimitat. 

ADJUDICACIÓ DE LES OBRES DEL PAVE
LLÓ COBERT, 1' FASE. 

Es va donar compte de J'adjudicació provisional, de 
tots els informes, així com de la resta de l'expedient, i a 
la vista del mateix el Ple va acordar: 

• Adjudicar definitivament Ja subhasta de ]'obra 
"construcció d'un Pavelló cobert, } 1! fase" a !'empresa 
CONSTRUCCJONS MONLLAU pel preu de 
23.226.655 ptes. i que es publiqui al B.O.P. 

El resultat de Ja votació fou 6 vots a favor (PSC) i 4 
en contra (PP i CiU). En explicació de vot, Agustí 
Verdiell (CiU) i Jerónimo Castell (PP) van dir que 
havien votat en contra per no considerar aquesta obra 
preferent, perla forma en que es financ;a i perla compra 
de Ja finca. Jaume Antich (PSC) va dir que es feia 
perque, a més arnés, del Programa delPSC aquesta obra 
hi figura va en el Programa de Ja majar part de Partits que 
es van presentar a les eleccions municipals. 

INFORME DE L'ARQUITECTE SOBRE 
L'ESTRUCTURA DEL PAVELLÓ COBERT. 

Aquest punt es va discutir prh.cticament junt amb 
J'anterior. L'informe de J'Arquitecte Juan J. Martínez 
Cárceles, redactor del projecte del "Pavelló cobert, 1' 
fase" aprovat pel Ple el 24 d'abril de 1989, diu en resum: 

Que tot i que en el projecte es parla d'una estructura 
de formigó perque semblava més economica, pero que 
podria modificar-se segons criteri de la direcció de 
!'obra, donatel curtperiode de temps d'execució, i donat 
que !'empresa adjudicataria es compromet a fer l'obra 
pe! mateix preu i amb estructura metalJica, es propasa 
aquesta variació. 

El Ple pels sis vots a favor del PSC i 4 en contra (PP 
i CiU) ho va aprovar. 

Agustí Verdiell (CiU) va dir que posats a fer el 
Pavelló, preferia que fas amb estructura metal.Iica. 

ADJUDICACIÓ DE LES OBRES DE LA 
PLAl;A DE CATALUNYA. 

El Ple per 8 vots a favor (PSC i CiU) i 2 en contra (PP) 
va acordar: 
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L' AJUNTAMENT 

INFORMA 
• Adjudicar detlnitivament per contractació directa 

!'obra d'urbanització de la Pla9a de Catalunya a CONS
TRUCCIONS 3G, S.A. pe! preu d'l 1.149.200 ptes. i 
que es publiqui al BOP. 

Agustí Verdiell (CiU) va dirque ha vi en votatafavor 
perla importancia de l'obra, perb que estaven en desa
cord ambla forma de finan9ament. Jerónimo Castell 
(PP) va dirque estaven en contra perla fonna d'adjudi
cació. Jaume Antich (PSC) va dir que s'adjudicava 
mitjan9ant contractació directa per la urgencia de l'o
bra. 

ACTUALITZACIÓ DELS SALARIS DEL 
PERSONAL LABORAL. 

D'acord amb el nou Conveni de la Construcció i 
també amb el de Neteja, s'han revisa! els salaris de tot 
el personal laboral de l'Ajuntament, aprovant-se per 
unanimitat. 

PRECS I PREGUNTES. 
Es va donar compte d'un escrit del ConseII Comarcal 

del Montsiit infonnant d'una pla9a de promotor laboral. 
Agustí Verdiell (CiU) va preguntar pels espais de 

propaganda pera les Eleccions Europees, contestant-li 
Jaume Antich (PSC) que es faria una reunió deis 
Partits locals per repartir-ha. 

Lluc Raga (CiU) va preguntar sobre la campan ya de 
desratització, contestant-li Javier Blasco (PSC) de la 
forma com s'esta fent. 

Seguidarnent, Jaume Antich (PSC) va dir el se
güent: Com sigui que s'ha rebut una carta signada pels 
3 Regidors del PP dirigida a !'Alcalde i al Grup Socia
lista, passo a contestar-la seguidament. Suposo que deu 
ser coneguda de tothom a l'haver-se-li donat molla 
publicitar. 

Al final de la mateixa es diu que s'ha de donar 
informació. He de dir que és difícil trabar un Ajunta
ment que faciliti tanta informació a l'oposició com el 
d'Ulldecona. Es dóna compte -tal com ho fa la Diputa
ció- de tates les Resolucions de l'Alcaldia -molt pocs 
Ajuntaments ho fan-. A molts deRegidors de l'oposició 
d'altres Ajuntaments, els agradaría rebre la mateixa 
informació que aquí. 

En referencia a la res posta que vaig donar en un altre 

Ple a una pregunta seva dient-li que la millar respostaés 
el silenci, és evident que fa referencia a la pregunta i a 
la seva persona. I a més a més Ji afegeixo que el que diu 
voste, no és veritat. 

Ara bé, aprofito percomplementar laresposta. Fa dos 
anys va comen9ar voste la campanya de les Municipals 
dient "Han venut Ulldecona''. Després, entre molts 
altres atacs va parlar de "contes xinesos" "assotar", 
"calentar costelles", "bastonades", "trencar dents", "als 
gossos se'ls tracta millar", etc. i al final, "ara m'atacaran 
personalment, encara que jo no ho he fet durant tata la 
campanya". La veritat es que veste va posar un cotxe 
amb altaveus que anava tot el dia dient: "no voteu als 
que us estan estafant ... ". La resposta que el Grup 
socialista vam donar, va ser esperar el veredicte del 
poble, perque pensem que és comes deuen fer les coses 
en democracia, votant. I el poble va donar la resposta, 
votant als socialistes. 

Vam pensar que l'estil canviaria, perO no fou així. Va 
sortir una nova publicació, seva, que entre mol tes altres 
coseshadit: "esclindolal'Ajuntament", "desvergonya", 
"incompliments", "malta cara (per part de !'Alcalde)", 
"nous socialistes (pels de CiU)", "recurs de l'aigua 
potable" (en el que, per cert, la Generalitat dónala raó 
a l'Ajuntament), "il.legalitats", "jutjats", etc. Han hagut 
unes altres Eleccions ·per mig, i el Partit de veste no va 
treure massa bon resultat. 

I ara, el comen9ament d'una nova campanya electo
ral, a tornar-hi: "Alcalde il.luminat", "valium per a 
l'Alcalde", "esclindol", etc. Torna a comen9ar la seva 
campan ya. PerO no caurem en la trampa, no seguirem el 
seu estil. Ila veritat és que seria fücil ... A l'Ajuntament 
hi ha moltes coses de les que voste se'n deu recordar, 
fins i tot hi ha papers molt recents. PerO, no es preocupi, 
no ho farem. Per una cosa: per demostrar al poble que 
no tots som iguals. (l perque, la veritat és que, no ens ha 
anal malament). 

I de coses de fara de l'Ajuntarnent-<¡ue, de vegades, 
voste també en parla- d'empreses, de deutes, d'altres 
coses ... també en podríem parlar molt. No ho farem, 
tampoc. És més, per algunes al.lusions ironiques que en 
algun Ple li vaig fer, Ji demano disculpes. 

Ara bé, igual que veste sembla no cansar-se, nosal
lres (el Grup Socialista) tampoc ens cansarem. No se'n 
sortira amb la seua. Nosaltres, seguirem treballant al 
servei del nostre poble, on per cen hi ha malta feina a 
fer, i que a més a més, és peral que ens van notar-ara 
fa dos anys- 1678 persones d'Ulldecona i els Barris. 
Aquesta és la resposta que li havia de donar. 

PLE EXTRAORDINARI URGENT 9juny1989 
ASSISTENTS: Alcalde: Jaume Antich. Regidors: 

Felipe Delgado, Pio Puig, Angel Millán, Manolita Na
da!, Javier Blasco, Jerónimo CasteII, Fr. J. Sánchez. 

Excusats: Ramón Raga, Agustí Reverté, Agustí 
Verdiell i Lluc Raga. 
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Inassistents: Ramón CaIIarisa. 
Secretari: Pablo Ferrer. 
En primer lloc es va ratificar la urgencia de la sessió 

per unanimitat. 

APROVACIÓ DEL' ACTA DE LA SESSIÓ AN
TERIOR. 

Lliurada previament als Grups Municipals, es va 
aprovar per unanimitat. 

CURSOSINEM1989:PROGRAMACIÓDESIS 
CURSOS. 

Es va donar compte de l'aprovació per I'INEM de sis 
Cursos pera 1989, dintre del Conveni INEM-Ajunta-. 
ment d'Ulldecona-Empreses. Són els següents: 

Ordinadors 1.587 .000 ptes. 
Ebenisteria 2.578.500 ptes. 
Gestió Cooperatives 2.0I0.000 ptes. 
Textil 2.781.000 ptes. 
Auxiliar Administratiu 1.620.000 ptes. 
Confecció industrial 2.781.000 ptes. 

TOTAL 13.357.500 ptes. 

Per unanimitat dels membres assistents es va acor
dar: 

• Acceptar les dotacions concedides per l'INEM i 
programar els Cursos. 

• Aprovar els contractes amb les sis empreses, així 
com la forma de pagar les despeses. 

CONTRACTACIÓ TEMPORAL SIS PERSO
NES DE L'INEM, OBRA COMPLEMENTÁ.RIA 
PAVELLÓ COBERT. 

L'INEM ha aprovat, inicialment, !'obra "Comple
mentaria del PaveIIó cobert" amb una subvenció 
d'l.742.648 ptes, per a jomals, aixo dóna per poder 
contractar sis persones durant 87 dies, persones que 
seran designades per l'INEM. 

Per unanimitat deis membres assistents s'acorda: 
• Contractar a Hipólito Fibla, Benjamí BaIIester, 

losep Pasalamar, loan Barrera, loan Verge i Antonio 
Estévez perserel personal ofertper l'INEM, perperiode 
de temps abans descrit i amb el salari que marca el 
Conveni de la construcció. 

• Que els salaris es paguen amb clirrec als conceptes 
161 i 181 del Pressupost així coma la subvenció de 
I'INEM. 

ADJUDICACIÓ DE LES OBRES DE SANEJA
MENT DE LA SEQUIA DE LA FOIA. 

Vist l'expedient tramita!, es propasa al Ple !'adjudica-. 
ció per contractació directa de l'obra "Sanejament de la 
sequiade la Foia" pe! preu de 7.676.928 ptes. a !'empre
sa CONSTRUCCIONS 3 G, S.A. per ser !'oferta més 
favorable, i publicar-ha al B.O.P. 

Aquesta proposta fou aprovada per unanimitat deis 
regidors assistents. 

AUTORITZACIÓ DE LA PETICIÓ FETA PER 
l\.L LOCAL DE L'ASSOCIACIÓ DE JUBILATS. 

El Ple, per unanimitat, va acordar ratificar la petició 
feta d'una subvenció a I'I.C.A.S.S. de la Generalitat de 
Catalunya d'una subvenció peral local de I'Associació 
de Jubilats. Les bases exclouen la possibilitat de fer 
peticions pera locals que no siguin de titularitat muni
cipal. 

AUTORITZACIÓ DELES PETICIONS FETES 
PERA OBRES DIVERSES. 

El Ple per unanimi tat va acordar ratificar les peticions 
fetes al Departament d'Agricultura de la Generalitat de 
Catalunya pera les obres fetes a Les Ventalles, al camí 
del Montsia i a la Pla9a de Sant Joan del Pas. 

PETICIÓ D'UNA SUBVENCIÓ A LA PRESI
DENCIA DE LA GENERALIT A T ,PER FINAN
(:AR PART DE LES OBRES DEL PAVELLÓ 
COBERT D'ULLDECONA. 

El Ple per unanimitat deis membres assistents (6 
PSC, 2 PP) va acordar demanaruna subvenció aEsports 
de la Generalitat pera la construcció del Paveiló Cobert 
i aprovar tota la documentació de l'expedient, d'acord 
amb el Decret 100/89 de 17 d'abril de la Presidencia de 
la Ge.neralitat de Catalunya. 
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PLE EXTRAORDINARI URGENT 2Jjuny1989 

ASSISTENTS: Alcalde: Jaume Antich. 
Regidors: Pío Puig, Angel Millán, Manolita Nada!, 

Javier Blasco, Ramón Raga, F. José Sánchez, Agustí 
Verdiell i Lluc Raga. 

Excusa la inassistencia, Felipe Delgado. 
Secretari: Josep Mª Alzamora, amb caracter acci

dental. 
Regidors inassistents: Ramón Callarisa, Jerónimo 

Castell·i Agustí Reverté. 

RATIFICACIÓ DE LA URGENCIA. 
Per unanimitat es va ratificar la urgencia de la sessió. 

APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR. 

Previament lliurada als Grups Municipals fou apro
vada per unanimitat. 

RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA. 
Es va donar compte de les Resolucions de l'Alcaldia 

núm. 205 a 439, donant-se el Ple per assabentat. 

NOMENAMENT DE SECRETARI I INTER
VENTOR ACCIDENTALS. 

El Ple per unanimitat va aprovar i ratificar les Reso
lucions de l'Alcaldia de 16 de juny de nomenament com 
a Secretari accidental del funcionari Josep M' Alzamo
ra, i coma Interventor del funcionari Josep Beltrán, així 
com les ,gratificacions corresponents. 
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PLA ÚNIC OBRES I SERVEIS DE CATA
LUNY A 89/91. SOL.LICITUD D'OBRA: 

Per unanimitat es va acordar: 
l. Ratificar les actuacions de l'Alcaldia i aprovar el 

seu informe sobre l'interes públic de !'obra. 
2. Aprovar el projecte "Urbanització de l'Avinguda 

O'Callaghan", redactar per l'Arquitecte Santiago Espi
nosa per un import de 19.658.399 ptes. més honoraris, 
publicar-he i exposar-ho al públic. L'aprovació sera 
definitiva si no es presenten reclamacions. 

3. Aprovar el finan9ament següent: 
Amb citrrec al Pressupost de 1990: 10 %, 1.965.840 

ptes. 
Crectit del B.C.L.: 40 %, 7.863.360 ptes. 
Subvenció P.U.O.S. 1990: 50 %, 9.829.200 ptes. 
I conseqüentment, autoritzar l'Alcaldia adura terrne 

tot el necessari. 

PRECS I PREGUNTES. 
Agustí Verdiell (CiU) va preguntar pe Is contenidors 

de recollida de les escombraries, pel finan9ament pels 
veYns de la urbanització de l'Avinguda O'Callaghan, i 
per la redacció de les actes del Ple en catala. 

Jaume Antich (PSC) Ji va contestar en relació als 
contenidors que s'augmentaran, que del finan9ament 
pels ve·ins es mirara que sigui semblant a la resta de 
carrers, i que les actes ara es fan en catala. 

NAIXEMENTS 

MATRIMONIS 

DEFUNCIONS 

NAIXEMENT 

MATRIMONI 

DEFUNCIONS 

NAIXEMENTS 

MATRIMONIS 

DEFUNCIONS 

REGISTFRE . 

ABRIL 

ALBERT FORCADELL I MILLAN Nascut el dia 12 

CARMEN CASTELL I VIDAL Nascuda el dia 12 

ENRIQUE FORNÉ l OLLE amb 
NURIA FERRANDO I ALIAS Dial 

PATRICK JOAQUIN MONTANER I AGUT amb 
TERESA GARRIT I MILLAN Dia 29 

MANUEL GALIANDO TRIGUERO, 70 anys Dia 9 

MANUELA NOFRE GARTIT, 72 anys Dia 12 

MAIG 

MARISA ISABEL GARCIA I PRADES Dia 9 

OCTAVIO DIAZ LÓPEZ amb 
FILOMENA AUBALAT SOLA Dia 13 

GENOVEVA REINAT QUERALT, 88anys Dia 16 

JOSEFA REVERTÉ FIGUERES, 75 anys Dia 27 

FRANCISCA BALADA CASTELL, 79 anys Dia 28 

JUNY 

MIREIA FIGUERES 1 GALLARDO Nascuda el dia 11 

LAIA ROIG 1 NAVARRO N ascuda el dia 11 

MARTA BALADA 1 SANZ Nascuda el dia 15 

AGUSTIN PABLO VJLLAR 1 RUBIO Nascut el dia 12 

ELENA MARIA CUELLO I GUZMAN Nascuda el dia 19 

MANEL ROYO 1 VERGE Nascut el dia 21 

ALBERT ROYO 1 VERGE Nascut el dia 21 

ALEXANDRER RODRIGUEZ I OCAÑA Nascut el dia 27 

JOSE ANTONIO GALLEGO 1 PAULS amb 
ANA MARIA BEL I OLIVA Dia3 

MANUEL BEL I GRANELL amb 
MARIA LUISA BORDES 1 SANSANO Dia4 

JOSE DOMINGO SIMO l PASALAMAR amb 
MARIA NIEVES QUERALT I VIDAL Dia JO 

FRANCISCO PON CE l GA V ALDON amb 
MARIA AGUSTINA VIDAL I RIBA Día 17 

JOAQUIN CASTELL 1 CASTELL amb 
MARIA DEL MAR GARCIA I BEL Dia24 

JUAN JUAN GRAU, 88 anys Dia 2 

CINTA ELIES SERRA, 80 anys Dia 10 

FRANCISCA ROIG SALES, 94 anys Dia 28 
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ENTREVISTA 

Maria Rita Ybars i Rodríguez 
Jutge de Pau titular 

- Currículum: 

• Nascuda a Barcelona el 17 d'oc
tubre de 194 7. Casada i amb dos fills 
de 13 i 10 anys d'edat respectiva
ment. A la mateixa ciutat, on alesho
res vivia, vaig cursar estudis de 
baxillerat al col.legi de la Divina 
Pastora, el curs pre-universitari a 
l'institut Verdaguer -situat al Pare 
enfront mateix del Parlament de 
Catalunya- i després vaig matricu
lar-me a la Facultat de Dret on vaig 
treure la !licenciatura eljuny de 1969. 
La primera feina la vaig realitzar al 
despatx d'un advocat que tractava 
assumptes de Dret Privat i Assesso
ria d'empreses. Més endavant, vaig 
entrar a treballar a l'Ajuntament de 
Barcelona, al departamentjurídic de 
la Unitat de Taxes i Exaccions. Al 
cap d'uns anys, per motius privats 
vaig haver de deixar la feina. Des
prés en canviar de residencia i venir 
a Ulldecona a viure, i muntar un ne-

Maria Rita Yvars 

floral, a més de la feina quotidiana 

d'una dona casada i amb dos fills. 

- Per que es va presentar coma 
candidata a Jutge de Pau? 

•En assabentar-me de que s'havia " 
convocat la cobertura de la pla~a de 
Jutge de Pau, segons prescriu la Llei 
Organicadel Poder Judicial així com 
la Llei de Demarcació i Planta Judi
cial, vaig creure idoni presentar la 
instancia degut als lligams jurídics 
que deriven deis meus estudis i els 
que pot presentar l'ocupació del ca
rrec. 

- Que en pensa d'haver esta! 
elegida? 

•Es tic molt satisfeta de que s'hagi 
dipositat la confianya en la ~eva 
persona, ho agraeixo als que així ho 
han fet, i espero exercir la feina amb 
rectitud i eficñcia. 

- Treball que pensen dura ter
me. 

goci familiar vaig dedicar-me al nou • El treball propi del cUrrec: fun-
treball, també molt agradable per a cions de registre civil, actes conci-
mi, relacionatamb lajardineria i l'art liatoris, i tots els que assigni la Llei. 
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- Com és que encara no han 
esta! nomenades? 

• Aquesta contesta no <lepen de 
nosaltres, i com que els nous nome
naments afecten a tots els municipis, 
són les autoritats competents qui han 
de fixar la data. 

-Li espanta alguna de les feines 
que comporta el carrec de Jutge? 

•Si hagués pensataixíjanom'hau
ria presentat pel cUrrec. Cree que el 
principal és saber assumir la respon
sabilitat i desenvolupar la feina amb 
eficacia i correcció. 

-Creu que lajustícia ha d'ésser 
igual pera tothom? Ho fara així? 

•Un deis principisconstitucionals 
blisics d'un estat democrlitic és el 
principi d'igualtat davant la llei, ésa 
dir, la !leí és igual pera tots i hem de 
respectar-la i complir-la tothom sense 
cap distinció ni de persones, ni de 
clirrecs ni de posició social, etc. Cau 
pe! seu propi pes, dones, que a !'apli
car-la en cada cas s'ha de respectar 
aquest principi que és característica 
b3sica d'un estat democrlitic. 

- La dona mana cada vegada 
més, perO,quan hi haur3 una dona 
coma Alcalde d'Ulldecona? 

• Aquesta pregunta no la puc 
contestar jo. Suposo que hi pot ha ver 
una dona que sigui alcalde a Ullde
cona si, arribades les eleccions mu
nicipals se'n presenta una amb capa
citat i preparació per ocupar el ca
rrec, i, després d'obtenir els vots ne
cessaris, surt elegida segons les nor
mes. No obstant aixb, la qüestió més 
important per ocupar aquest !loe no 
resideix en que la persona sigui home 
o dona sinó que sigui una persona ín
tegra, amb formació suficient i que 
miri sempre d'actuar amb benefici 
de la comunitat i del poble. 

, 
l 

Maribel López Ferré 
Jutge de Pau substituta 

- Currículum: dades biografiques, estudis, tre
ball, etc. 

• Vaig néixer a Ulldecona l'any 1946. Vaig estudiar 
e!Batxillerat Elemental coma alumne lliure a l'Acade
miaAlmi que dirigiaD. Olegario Beltran. El Batxillerat 
Superior en Lletres a l'Institut Joaquim Bau de Tortosa 
i la carrera deMagisteri a l'escolaNortnal de Tarragona. 

V aig comen9ar a exercir com a mestra als 22 anys. He 
treballat a Roquetes, La Sénia, Margalef i fa setze anys 
que estic a Ulldecona. Estic casada amb Josep Millan i 
tinc dos fills: Josep i Maribel. 

-Per que es va presentar coma candidata a Jutge 
de Pau? 

• Ha de quedar ciar que jo em vaig presentar com a 
candidata per ajutge suplent no pera titularperque tinc 
un horari laboral molt concret i moltes vegades seria 
incompatible amb l'horari d'un jutjat. Se'm va acudir 
quan vaig saber que Rita Ivars es presenta va pera Jutge 
Titular. Com sé que és uQa persona molt competent i la 
considero adequada peral ch.rrec vaig pensar que m'a
gradaria col.laborar amb ella. 

- Que en pensa d'haver esta! elegida? 

• Agraeixo a tots els que m'han votat la confianya que 
em demostren. Procuraré, sempre que calgue, fer les 
coses el més dignament possible per estar a !'altura que Maribel López 

el poble d'Ulldecona es mereix. 

- Treball que pensen dur a terme. 

• El que calgue segons les circumst3ncies. 

- Li espanta alguna de les feines que comporta el 
carrec de Jutge? 

•Espantar-me no, pero sí em fan respecte algunes si
tuacions com per exemple: morts violentes, accidents, 

etc. 

- Creu que la justícia ha d'ésser igual per a 
tothom? Ho fara així? 

• Naturalment, cree que avui en dia aixb és tan 
elemental con1 qualsevol nitre dret huma: dret a la vida, 
a l'educació, etc. 

- La dona mana cada vegada més, pero, quan hi 
haura una dona coma Alcalde d'Ulldecona? 

•Jo cree que de dones preparades i amb capacitat per 
fer-ha n'hi ha. El que passa és que avui per avui 
Ulldecona té un alcalde amb unes qualitats com a 
persona i com a gestor difícils de superar. 
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Els alumnesparticipants als cursos de formació, tindran /'obligació d'assis
tir als mateixos, essent causa d'exclusió deis cursos i de pérdua de la corres
ponent beca o ajuda económica, a partir de la data en que es produeix 
l'esmentada exclusió, el tenir tres faltes d'assistencia no justificades en el mes 
o no seguir el curs amb aprofitament a criteri deis respectius responsables. 

No es concediran beques o ajuts económics als alumnes que percebeixin 
prestacions o subsidi d'atur, excepte les corresponents per concepte de trans
port, alloljament i manutenció. 

Els alumnes participants als cursos de formació ocupacional, tenen que 
estar disposats a la finalització deis mateixos, a acceptar els /loes de treball que 
se Ji ofereixin en consonancia amb la titulació aconseguida. 

AJUNTAMENT D'ULLDECONA 

1NE1'1 

Aquest mes de juny comencen els 
CURSOS DE FORMAC/ÓOCUPACIONAL, 
organitzats perl'Ajuntamentd'Ulldecona, amb 
la col.laboració de l'l.N.E.M. 

Els cursos que s'impartiran seran els 
següents: 

Cursos 89 
o MAQUINISTA DE CONFECCIÓ 

INDUSTRIAL 

o AUXILIAR ADMINISTRATIU 

o GESTIÓ DE COOPERATIVES 

o MAQUINISTA DE CONFECCIÓ 
INDUSTRIAL 

• EBENISTERIA 

o OPERADOR D'ORDINADORS 

Tots els cursos seran gratui'ts i becats, 
adre9ats prioritariament a aturats, tola per
sona en edat laboral (a partir de 16 anys) 
podra participar en e/s cursos. Al finalitzar e/s 
cursos se'ls fara l/iurament d'un diploma per 
/'l.N.E.M. 

INFORMA'T i INSCRIU-TE 
a les Oficines de l'Ajuntament d'Ulldecona i Oficina d'Ocupació d'Amposta 

Hores d'inscripció: MATÍ : de 13 a 14 hores 
TARDA: de 18 a 20 hores 

1;u.1;r.1.11J=U~1';1:;;9;!=ffiltlll;~{·tJM;t]iili¡.ii=l#!i€ 11 
Organitza: 

AJUNTAMENT D'ULLDECONA INEM 
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Ulldeconencs 

Orfeó 
Atlantida 

D'HOSTAFRANCS 

Concert 63 Aníversari 
Homcnatge al Mcstrc 

MIQUEL QUEROL 
a carrcc de: 

l'Orfeó Atlantída 
Director: Antoni Col! i Cruclls 

Cor Intermcdí 
Director: 'fcodor Roura i J\scnsio 

Oissabtc 27 de n1aig de 1989, 

a les 10 del vcsprc. 

Sala d'Actcs de b 
TinCncia d' Alcaldia d'Hostafrancs 

Medalla de la pesca catalana 
al Sr. L/uís Mi/Jan 
col·laborador de la 
Revista U/ldecona 

El Sr. Lluís Millan i Roca, Secretari jubila! de la 
Corífraria de Pescadors de Sant Caries de la Rapita i 
col.laborador de la Revista "ULLDECONA" ha estat 
guardonat ambla Medalla de la Pesca Catalana conce
dida pel Govem de la Generalitat per la seva !larga 
trajectüria en favor de la pesca. 

LaDirecciódelaRevista "ULLDECONA" vol sumar
se aaquest merescutreconeixementa una vida dedicada 
al servei de tot un poble, mitjan9ant el seu treball en 
favor de la pesca. Perü, a la vegada, vol agrair a l'amic 
Millan la seva col.laboració amb aquesta Revista com 
una forma de recordar el seu antic poble. 

Noticies 
En la primera quinzena del passatmaig, el Dr. Miquel 

Querol i Gavalda dona una tanda de conferencies sobre 
el Barree Espanyol Musical a la Universitat de Sala
manca i una altra sobre el Renaixement a la Universitat 
Autónoma de Madrid. El dia 19 del mateix mes, l'Orfeó 
Gracienc, amb motiu d'un Concert commemoratiu del 
Mil.lenari de Catalunya, canta 6 obres transcrites pel 
mestre Querol. El dia 27, encara del mateix mes, l'Orfeó 
Atlilntida, baix la direcció del mestre Antoni Coll, 
organitza un concert d'Homenatge al mestre Querol en 
el que fou interpretat el seu Cant Espirittual. A conti
nuació se li otorga un Diploma nomenant-lo Director 
Honorari de l'Orfeó Atlimtida. 

1 m 11 setembre 

Festes 
Quin ennals 
UL ECONA 
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Notícies Filateliques i Numismatiques 

L 'Exposició del 750 Aniversari d'Alcanar 

Els passats dies 25, 26, 27 i 28 de febrer, tingué lloc 
a la ve'ina ciutat d'Alcanar, la I Exposició Filatelica i 
Numism3.tica commemorativa del 1'750 aniversari" de 
la fundació de la població. Va ésser organitzada perla 
jove "SOCIETAT FILATELICA I NUMISMÁTICA 
ALCANAR" (SOFINAL) que presideix l'amic Joan 
Baptista Beltran i Reverter. Per tal moti u, aconseguiren 
la instal.lació d'una Oficina Temporal de Correus amb 
el seu corresponent matasegells commemoratiu. Així 
mateix, es va encunyar una Medalla de plata Comme
morativa del <lit 750e. Aniversari, medalla de tirada 
limitada i numerada a un maxim de 400 exemplars. Val 
adir que fou tal l'exit aconseguit, que la pe¡:aja s'havia 
esgotat abans de l'Exposició. En la part Filatelica va 
haver-hi "El segell n. 1 i n. 6 d'Espanya en carta", 
"Franquícies Postals del segle XIX", Centenari del 
Segell", "Bombers", "Joguines", i l'amic de la Sénia 
Julio Allepuz, va exposar la seva "Historia Postal del 
Partit Socialista i de la UGT en la Guerra Civil". Pel que 
respecta a la part Numism3.tica, el Sr. Antoni Turró i 
Martínez, reconeguda eminencia en bitllets locals i 

' ' 

750 °· An1versan 
Carta de Població 1239 - 1989 

1 Expo, Filatélica i Numismatica 
25 - 28 febrer 1989 

ALCANAR 

,. 
: : 

autor d'alguns llibres i catalegs, exposa 4 plafons sobre 
els "Bitllets locals de les terres de l'Ebre 1936-1939", 
entre els que no hi podien faltareis bitllets que vaemetre 
el Consell Municipal republica d'Ulldecona l'any 1937. 

La nostra més sincera felicitació a SOFJNAL, perla 
seva encomiable iniciativa. 

POSSIBLE FALSIFICACIÓ. 

Recentment, aquesta segona quinzena de maig, s'ha 
detectat per la F.N.M.T. una possible falsificació de 

· monedes metUI.liques. Concretament es tracta de 
monedes de 500 Ptes. Segons sembla, aquestes mone
des falses es distingeixen de les autentiques per tenir 
defectuoses les línies de l'exagon inserit. un viu, i que 
no ens encolomin! 

NOVETATS NUMISMÁ.TIQUES. 

Novetat és la que acaba d'apareixer amb motiu de la 
Commemoració del Bicentenari de Carlos III. (1788-
1988). Es tracta d'una pe¡:a de 25 grams de pes, per a 
col.lecció, de tipus "DURO" en plata i que acaba d'en
cunyar la Fabrica Nacional de Moneda i Timbre. Amb 

.. . 

¡-;;_: 

• n ·n 

1r día commemoratiu de la l;i Exposició Filatel~ca i Numismática d'Alcanar 
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Medalla commemorativa del 750e Aniversari de Ja Fundació d'Alcanar 

aquesta pe~a. es continua ambla tradició de marcar les 
lletres D.G., del Departament de Grabat de la CECA, 
que les ha creat. Una cosa digna de menció és que tal i 
comja es feia amb els últims "duros" de plata que es van 
fer en temps d'Alfons XIII, a la pe¡:a s'indica el seu pes 
i el seu aliatge ("40 piezas en kilog." i "ely de 900 
milésimas"). Tenint en compte que la tirada ha estat 
limitada només a 10.000 series, és de suposarque pugui 
tenir valor com a inversió. Junt amb aquesta medalla, 
se'n serveix una altra de coure. El preu total de la serie 
és de 6.500 Ptes. + 780 d'IV A. Es pot trabar a tendes 
especialitzades i les serveixen per correu. 

Notícia també d'interes a nivell comarcal és la que 
ens ha fet arribar la Societat Filatelica i Numismatica 
d'Alcanar, on se'ns anuncia la confecció d'una Medalla 
commemorativa en bronze, amb motiu del "50e. Ani
versari de la reentronització de la nova imatge de la 
Verge del Remei. 1939-1989''. Medalla que es posara a 
la venda a les properes Pestes Quinquennals. Una altra 
bona iniciativa d'aquesta activa societat canareva. 
Endavant SOFINAL. 

1 per avui ja us deixem. Confiem en poder anar 
informant-vos d'aquest interessant món col.leccionista 
en propers números d'aquesta revista. Fins una altra. 

F.J.V. 

Medalla commemorativa del Bicentenari de Caries III (1788-1988) 
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-~ecepTores - ~mp11j1ca~ 

Plac;:a Església, 2 - Telefon 72 01 60 
ULLDECONA (Tarragona) 

AUDIO·VIDEO SYSTEM 

MATCH//'1_1NE 
AUDIO·VIDEO SYSTEM 

PHILIPS 
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Els rossinyols del Montsia 
El passat diumenge, 23 d'abril, 

diada de SantJordi, la nostra coral va 
emprendre camí cap a Roda, on ens 
esperava un dia ben animat. 

El dia va comenc;ar de bon malí, 
cap a les 9, quan va sortir !'autocar 
carregat amb tots els xiquets i alguns 
pares acompanyants. En arribar a 
Roda va haver missa i assaig; més 
tard cercavila i bailada de sardanes 
al poliesportiu. Vam tenir un matí 
ben distretja que coincidiaamb l'ini
ci d'una setmana cultural, i, a més a 
més, ambla festa del nostre patró, la 
qual cosa va donar a la trabada un 
caire, si cal, més festiu. A migdia 

tothom a dinar i a les 5 h. vam fer cap 
a l'Església Parroquial de Sant Bar
tomeu, on es va celebrar el Concert 
amb l'actuació de les dues corals: la 
de Roda i la nostra. 

Natros aprofitavem aquesta sorti
da pera una cosa ben especial: l'es
trena fora de casa deis Rossinyolets 
més petits. Com és natural havia 
entre ells (i també entre natros, val a 
dir-ho) un poc de nerviosisme, 
compensa!, per altra banda, amb una 
gran dosi d'il.lusió. Al concertes van 
interpretar can~ons molt diverses, 
aixO sí, aquinamés borrica, i val adir 
que, tant els de Rodacom els nostres, 

ho van fer meravellosament, inclo
sos els més petitets que es van abrir 
el seu propi camí dins del món de la 
música, cantant com a veritables 
rossinyols. 

Cal animar i donar tot el nostre 
ajut a aquesta mainada que s'inicia 
amb el món de la música i la can~ó; 
un món sovint oblidat i deixat a 
banda, i del que molts de nosaltres no 
hem pogut gaudir quan erem "xi
quets" i "xiquetes" com els nostres 
ho són ara. Sortosament mai és tard 
per aprendre, o, si més no, per a 
gaudir-ne ara que no som tan "xi
quets". 

22 Trabada de Corals lnfantils de Catalunya 
Un dia de festa alegre i saludable 

fou el que passaren els nois i noies 
cantaires de les diferents Corals 
participants en la 22' trabada de 
Corals Infantils de Catalunya el dia 
21 de maig al nostre poble. Alegria 
que van contagiar a la gent que els 
veia desfilan! al migdia, tots junts 
encapc;alats perla Banda de Música 
d'Ulldecona i acompanyats per ge
gants, caps grossos, anees, pingüins, 
pallassos, sortits tots per desitjar a la 
gent de fora una folie; estada a la 
nostra vila i fer que tinguessen un 
bon record de tots nosaltres. 

Cap a la una es va anar a l'ennita 
de la Mare de Déu de la Pietat per 
dinari a dos quarts de cinc, i puntual
ment com sempre va comen~ar el 
programa que tenia tres parts. A la 
primera part van actuar les següents 
corals: 

Coral Bon Cant d'Agramunt: 

Els tres tambors 
Els fadrins de Sant Boi 

Coral l'Encís d'Arbeca: 
Si fa sol i fa bon dia 
A l'altra part del riu 

Coral Brots d'Il.lusió d'Artesa de 
Segre: 

Calendari de tardor 
La viudeta 

A la 2' part el grup instrumental 
Joventuts Unides de formal per 
músics d'entre 9 i 16 anys de la Sénia 
i Ulldecona ens oferiren "La sinmfo
nia de les joguines". 

A la 3' part lotes les Corals i el 
Grup Instrumental conjuntament van 
interpretar: 

L'Escala, L.W. BEETHOVEN. 
Canon de l'autopista, J. KIENE

MANN. 
La ronda deis follets, J. DAL

CROCE i LLONGUERES. 
Nit de muntanya, L.W. BEE

THOVEN. 

Després l'alcalde d'Ulldecona Sr. 
Jaume Antich va dirigir-se als visi
tants perdonar-los alhora la benvin
guda i comiat i aferir-los com a re
cordd'aquestajomada unllibresobre 
la historia d'Ulldecona. També va 
haver-hi obsequis a tots els Directors 
perpart deis Rossinyols del Montsia 
i que va consistir en un quadre amb 
vistes d'Ulldecona, reproducció en 
petit del quadre del Sr. Sansano. 

Val a dir que l'organització d'a
questa diada va estar molt ben feta. 

Cal així dones felicitara tots, pares . 
i directors que la van fer possible i 
animar-los a tots pares i nens aseguir 
endavant amb aquestes activitats que 
porten animació i alegria al nostre 
poble al mateix temps que els edu
quen i formen musicalment contri
buint d'aquesta manera a l'enriqui
ment cultural d'Ulldecona. 

Maribel López 
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CoJ./egi Piiblic Sant Jaume d'Enveja. Obra: Cam d'olla «Hotel» 

CoJ./egi Públic Godall. Obra: Teatre 

CoJ./egi SANT LLOREN<; de La Galera. Obra: Bis fills del pages 

CoJ./egi JAUME BALMES de Sta. Bárbara. 
Obra: Bis germans gandu/s 
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Erosió = 
Degrada ció 

Potser hauria de comen9ar posan! la definició biblia-. 
grafica de l'erosió, perO és millor posar un exemple 
visual com les extraccions passades, actuals i potser 
futures a la falda del Montsia o altres extraccions 
semblants. Es pot creure que em poso una mica patetic 
en un tema banal per alguns i quasi de greuge etico
cultural per als al tres. Pero la vida humana és molt breu 
en comparació a la durada dels processos naturals que 
intervenen en la formació i transformació d'un paisatge, 
per causa d'uns factors els quals aniré enumerant. 

El tema no és en absolut nou,ja des de l'antiguitat i en 
diferents cultures es venia reconeixent el paper nefast 
de moltes activitats humanes. Les generacions poste
riors hem pogutcontastarels resultats d'accions que van 
succeirdurant decennis o segles anteriors. La perdua de 
la manta verda protectora que la vegetació fa a la terra, 
deixa a aquesta indefensa contra l'arrossegament de la 
pluja i del vent. La tala dels bascas, les pastures abusi
ves van donar com a resultat que la terra més Iertil 
enfilés camí cap al mar pels rius. 

Molles llegendes parlen de ciutats i regnes de gran 
riquesa que avui romanen enterrades sota arenes i 
deserts. No sent una cosa estranya passar actualment 
prop de restes de construccions en llocs que difícilment 
se'ns ocorreria intentar habitar. Sens dubte alguna vega
da van haver-hi fonts, rius o terres de cultiu que els feien 
!loes habitables i prospers. 

La dinamica quotidiana del frenetic i febril món 
actual ens ha allunyat del contacte -abans habitual
amb els elements de la Naturales a. El relegar completa
ment aquest coneixement i responsabilitat als tecnics, 
limita poderosament el grau de coneixement del públic 
sobre els problemes ambientals i per tant ens deixa 
indiferents per acceptar o rebutjar mesures -més con
venients o no-que aquests ens puguin propasar, moltes 
vegades sois amb una finalitateconümica o condiciona
ment político-social. 

Tot aixb fa que en bé de la nostra prbpia superviven
cia coma especie, hem de ser conscients i responsables 
del paper que estem jugant. Davant aquesta situació és 
imprescindible aprendre a observar les actuacions de la 
Naturalesa perno anar almenys contra la seva tenden
cia. 

(Continuara: PROCESSOS EROSIUS). 

Ricard Fernftndez 

IV Roda de Teatre 
lnf antil del Montsia 

Els di es 19 i 20 d'abril i organitzat 
pe! Centre de Recursos del Montsia, 
es van celebrar al Teatre Municipal 
d'Ulldecona les IV Jornades de Tea
tre Escolar de la nostra comarca, 
amb la participació de 9 escales i 
representant-se un total de 13 obres 
de teatre, ja que algunes escales van 
representar dos obres i al tres escales 
només una. 

És la tercera vegada que aquesta 
Roda es celebra a Ulldecona, pero 
aquestany ha estat una novetatel seu 
horari, ja que en altres ocasions es 
feia en tres o quatre dissabtes a la 
tarda, i enguany s'ha fet en dies lec
tius i en horari escolar. Aquest nou 
sistema pareix que a moltes escales 
els ha funcional millar, ja que d'a
questa manera, a més de venir a fer 
teatre poden també fer una petita 
excursió i coneixer alguns llocs 
destacats del nostre poble, com són 
!'Ermita i les Pintures Rupestres o bé 
el Castell. Aixo fa que per als esco
lars tingui més al.licient el venir a fer 
teatre al nostre poble. 

Sembla que la proxima Roda 
també és fara a Ulldecona, degut 
principalment a tenir un local ade
quat, i també per les facilitats que 
dóna l'Ajuntament al cedir el Teatre 
Municipal per fer-la, esperem que 
segueixi així per molts anys. 

CoJ./epj JAUME I de La Sénia. Obra: El vestit de /'Emperador 

CoHegi SORIANO MONTAGUT d' Amposta. 
Obra: El BramanJ la guineu i el tigre 

CoHegi MIQUEL GRANELL d'Amposta. Obra: Bis sentits 

CoHegi L'ANGEL d'Amposta. Obra: Blancaneus i e/s 7 nar¡ets Col·legi RAMON I CAJAL d'Ulldecona. Obra: La caputxeta i el llop 
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El F. C. Ulldecona se mantiene en Ja Primera Regional 

ULLDECONA 
RODA BERA 

2 
o 

En un memorable partido, sin duda 
el mejor de la temporada, el Ulldeco
na ganó a todo un líder indiscutible 
del grupo de forma clara y rotunda, 
abriendo la puerta de la esperanza 
para la salvación de la categoría. 

En este partido el once ulldeco
nense se presentó con la novedad, 
ante su público, de tres nuevos juga
dores (Olmo, Margalefy Arnau) los 
cuales no pudieron causar mejor 
impresión especialmente Olmo, 
notándoseles a los otros dos algo 
bajos de entreno. Los goles llegarían 
en la segunda parte, el primero sobre 
el cuarto de hora tras un fenomenal 
disparo (marca de la casa) del juve
ni!J. Millán que desde fuera del área 
conseguía el 1-0 con un gol de ban
dera y el segundo llegaría a poco del 
final al rematar con la cabeza, el 
debutante Olmo, el saque de un cór
ner de forma impecable. 

REDDIS 
ULLDECONA 

5 
1 

El Ulldecona fue ampliamente 
goleado por el Reddis, que a raíz de 
encajar el segundo gol el equipo se 
hundió y jugó uno de los partidos 
más decepcionantes del campeona
to. El gol del honor lo consiguió 
León cuando ya finalizaba el parti
do. 

ULLDECONA 
CAMBRILS 

1 
o 

De nuevo se jugó otro buen parti
do contra el Cambrils, ya que a la 
mejor veteranía y oficio de los visi
tantes, el Ulldecona opuso una lucha 
y bravura enonnes que le hicieron 
incluso merecedor de un resultado 
mejor que el conseguido, con el so
litario gol de Margalef en la segunda 

parte. 

Partido con varias alternativas de 
marcador, pues del 1-0 para los loca
les se pasó al 1-2 para el Ulldecona 
con goles de Vicent al transformar 
un penalty y Emilio, pero los de la 
Canonja volvieron a dar la vuelta al 
marcador con un 3-2 a su favor y ya 
hacia el final, Ocaña establecería el 
3-3 definitivo. 

ULLDECONA 7 
AMETLLA DE MAR 1 

En una extraordinaria segunda 
paite, el Ulldecona arrolló goleando 
a un equipo muy bien clasificado 
como es el Ametlla y que además 
nunca se entregó e incluso empleó 
un juego que en algunos momentos 
se pasó de lo reglamentario emplean
do una violencia innecesaria. 

En la primera parte Amadeo con
siguió el primer gol 1-0, más tarde 
los visitantes empataban 1-1 y cuan-

do ya finalizaba el tiempo, Escudero 
después de driblarse al portero mandó 
la pelota a la portería y cuando ya se 
colaba el balón en la misma un de
fensor visitante lo sacó con las manos 
a córner. Vicent transformó el co
rrespondiente penalty en 2-1 con que 
terminó la primera parte. 

En la continuación como ya he
mos dicho, fue un festival goleador 
del Ulldecona y muy en especial de 
Escudero que la afición local agra
deció mucho, con goles de Escudero 
3, Ocaña y Margalef por este orden. 

MORA DE EBRO 
ULLDECONA 

1 
o 

El Ulldecona se desplazó a Mora 
con la intención de asegurar la per
manencia en la categoría y a pesar de 
intentarlo y estar muy cerca de con
seguirlo no lo pudo lograr ya que 
para los del Ebro les iba también 
mucho en el invite y para ellos fue
ron los puntos. 

CANONJA 
ULLDECONA 
ULLDECONA 

3 ULLDECONA 3 
3 3 VALLS 
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Por José Labernia 

Ganando este partido el Ulldeco
na tenía ya casi asegurada la perma
nencia en la l' Regional, y empatan
do como así sucedió, seguía aún 
teniendo muchas probabilidades de 
seguir en ella. 

El principio del partido no pudo 
ser ya más prometedor, ya que cuan
do se llevaban unos 20 minutos el 
Ulldecona ya ganaba con un claro 
2-0 con goles de Olmo y Amadeo 
respectivamente pero vino un gol del 
Valls que dejó el marcador en un 
amenazante 2-1, a continuación un 
justo penalty contra los visitantes lo 
transformó Vicent en el 3-1 con que 
finalizó la primera parte y que no 
hacía justicia a lo que había pasado 
en el terreno de juego en este periodo 
de tiempo, porque el Ulldecona 
merecía por lo menos un par de goles 

más. 

Y lo que son las cosas del fútbol, 
tras el descanso el equipo local si
guió jugando bien y mereciendo 
algún gol más, pero fueron los visi
tantes quienes consiguieron dos tan
tos más al saber aprovechar muy 
bien dos fallos defensivos del Ullde
cona y de esta forma empataban el 
partido de manera totalmente injus

ta. 

S. PEDRO S. PABLO 2 
ULLDECONA 3 

Ultimo partido del campeonato y 
primera victoria del Ulldecona en 
campo contrario que no podía venir 
en mejor momento porque significa
ba la definitiva permanencia en la 
primera Regional del equipo ullde

conense. 

En el minuto 12 ya marcó el Ull
decona por medio de Olmo el 0-1, 
poco después el árbitro dejó pasar 
por alto unas claras manos dentro del 
área local y a continuación el S. 
Pedro consiguió el empate a uno en 
una jugada en que un jugador local 
se llevó el balón con la mano y que el 

La defensa del Cambrils despejando una pelota 

linier señaló, pero el árbitro no quiso 
ver, todo y así, el Ulldeconaaún tuvo 
dos buenas ocasiones de marcar antes 
del descanso, pero no tuvo suerte. 

En la segunda parte y casi al mis
mo tiempo que en la primera, Olmo 
recibe un balón de J. Millán, dribla a 
dos contrarios dentro del área y cru
za fuera del alcance del portero el 
1-2 y poco después nuevamente J. 
Millán hace un pase largo a Marga
lef y éste anticipándose al portero 
logra el 1-3 y a falta de unos 10 
minutos el S. Pedro logra el 2-3 
definitivo, aunque antes de que ter
minara el partido también hubo unas 
manos dentro del área del Ulldecona 
que el árbitro tampoco señaló. 

En conjunto todo el equipo actuó 

a buena altura con mención especial 
para Rago y Olmo. 

Como comentario final al cam
peonato hay que destacar el acierto 
del fichaje de los jugadores Olmo y 
Margalef que se ficharon cuando 
faltaban nueve partidos, ya que de
butaron en el desplazamiento a Llo
rens, pues a su muy buena y valiosa 
aportación individual que han tenido 
en el equipo, hay que añadir la reac
ción positiva que han tenido los 
demás jugadores de la plantilla, y 
como dato curioso de lo que estos 
dos jugadores han aportado en esta 
reacción final y como queriendo 
establecer una hipotética clasifica
ción entre ellos, ha sido que en este 

último partido han marcado los tres 
goles del Ulldecona y que deja esta 
clasificación así: OLMO, 2-MAR
GALEF, l. 

Resultados de la última jornada y 
clasificación final. 

Clasificación final de los golea
dores del equipo. 

Escudero 13 goles 
Vi cent 8 
O caña 6 
Amadeo 6 
Olmo 4 
J. Millán 4 
Margalef 3 
Juande 2 
León 2 
Verdiell 
Emilio 
Ruíz 

Olmo rematando de cabeza al saque de un córner 
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Mobles ARNAU 

Servei de muntatge gratuil 
a tal Catalunya 
i Regió Valenciana 

Ma¡or. 82 Tel. 72 03 58 

Ma¡or. 93 Tel. 72 01 75 

ULLDECONA 

MANUEL MARTORELL 

:i¡.. *;.¡. 

:eurochrom 
* "' *v.* 
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TRANSPORTS 

Carrer del Calvari. 48 
Te/éfon 72 02 52 
ULLDECONA 

LABORATORI FOTOGRAFIC 

Avgda. Ramon Saloman. 19 
Tclé/im 7] 113 ó.l - Aparta! 7 

ULLDECONA 

Entrevistes _______ PereMman 

Aquests reportatges foren fets després del 
partit amb el Roda de Bara 

- Nom i eognoms. 
• Joan Miquel Arnau. 
- Població. 
• Aleanar. 
- Fa gaire anys que jugues a futbol? 
• Home ... des de petit. 
- Vas comen~ar a jugar futbol coma «hobby»? 
• Sí, per «hobby», a !'escala, eom tothom. 
- En quins equips havies jugat anteriorment? 
• A l' Aleanar. 
- Quina ha esta! la teva maxima alegria, jugant 

amb un equip de futbol? 
• Jugar a primera regional. 
- De que jugues al camp? 
• De mig-punta. 
- T'ha costat adaptar-te a l'equip? 

• Home .. ., jo fa poe que estic aquí amb l'Ull
decona, aquest diumenge passat hi vaig jugar una 
estona al final i encara no puc dir-t'ho. 

- Estas content de jugar amb aquest equip? 
• Home .. ., ja et die, que fa poc que estic, no?, 

pero de moment sí, estic canten!, tinc uns bons 
companys. 

- Com veus ara l'equip, creus que us podreu sal
var del descens? 

• Jo cree, que ens salvarem, guanyant al 
líder ... , si no passa res. Suposo que ens salvarem. 

- Nom i cognoms. 
• Josep Lluís Margalef. 
- Població. 
• Benifallet. 
- Fa gaire anys que jugues a futbol? 
• Dones ... , uns cinc. 
- Vas comen~ar com a «hobby»? 
• Sí, quan anava a classe jugava a futbol al 

pati. 
- Quins foren els equips anteriors, on hi havies 

jugat? 
• Al Benifallet i al Tortosa. 
- Quina ha esta! la teva maxima alegria, jugant 

en un equip de futbol? 
• Una vegada, que vam quedar campions amb 

el Tortosa, i vam pujar a 3' divisió. 

loan Miquel Amau 

Josep Lluís Marga/e[ 
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- De que jugues normalment dins al camp? 
• Davant, de davanter. 
- T'ha costal adaptar-te a l'equip? 

• Home .. ., una mica, al principi. 
- Hi ha diferencia de jugar d'una categoria més 

alta a una altra d'inferior? 
• Es nota una mica. 
- Estas content dejugar amb aquest nou equip? 
• Sí, molt content. 
- I amb els teus nous companys d'equip? 
• Sí, molt content també. 
- Com veus a l'equip, creus que us podreu sal

var del descens? 
• Home, jo veig que ens salvarem. Ciar que sí! 

- Nom i cognoms. 
• Miquel Olmo Forte. 
- Població. 
• Terrassa (Barcelona). 
- Edat. 
• 23 anys. 
- Fa molts anys que hijugues a futbol? 
• Déu n'bi do!, des de petit, sis ... , vuit anys. 
- Vas comen~ar per «hobby»? 
• Bé, vaig comen~ar per un, que després seria 

company meu, dones estiuejavem junts, i ell 
estava jugant a una escala de futbol, i llavors ell 
em va dir d'anar-hi, i em va portar ell, amb el seu 
pare. 

- En quins equips has jugat abans? 
• Jo havia jugat amb el Terrassa, havia jugat 

amb el Castella i amb el Villafranca que ha estat 
l'últim equip abans de venir aquí, durant la tem
porada del servei militar vaig estar jugant amb un 
equip del grup d' Aragó de 3' divisió, el Saviñena 
(Osca). 

- En els equips que has jugat quina ha estat la 
maxima alegria assolida amb el futbol? 

• La maxima alegria que jo m'he emportat 
jugant, ha estat amb el Terrassa, que durant els 
anys que hi he estat jugant alla, hem estat quatre 
vegades campions de Catalunya del Campionat 
d'Espanya sub-23, hem estat una vegada sub
campions d'Espanya i durant aquestes tempora
des vam quedar en dues ocasions en tercer lloc al 
campionat nacional de Higa, a tercera divisió. 

- De que jugues al camp? 
• Jo jugo de davanter, i no m'agrada definir

me dintre del camp a quin !loe de la davantera, 
indubtablement, m'agrada entrar amb la pilota 
controlada, m'agrada entrar pe! mig, el que passa 
que aixo depén del partil, cada partit és un món, 
i cada entrenador un altre. 

- Hi ha diferencia de passar de tercera divisió 
a jugar a primera regional? 
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Mique/Olmo 

• Jo ... he trobat diferencia, és molt normal, 
pero, a fi de comptes, no deixa ser jugar a futbol, 
el que passa, és que a tercera divisió es juga una 
mica més a futbol, es toca més la pilota, els mar
catges de fet són iguals, de fet t'estan sempre a 
sobre i aixo no ha estat per mi cap problema, pero 
hi ha una mica de diferencia, jo hiera a una cate
goría que no hi havia jugat mai, pero, penso que 
aquí, tant els companys com la directiva i el 
poble, m'han ajudat molt a que el meu acobla
ment amb l'equip hagi estat gairebé perfecte. 

- T'ha costat adaptar-te a l'equip? 
• Bé, no gaire, perque m'ho han posat molt 

facil, el problema d'adaptament és més que res 
pel sistema de joco perla diferencia de categoría, 
que pots notar que hi ha un petit abisme entre la 
tercera, que és una categoría nacional, i la pri
mera que és una categoría regional, i llavors es 
nota aquesta petita diferencia no, és una mica el 
pas de perdre dues categories, que es nota, per
que jugues amb diferents sistemes, diferents 
maneres de veure el futbol, perque tens unes fites 
d'aconseguir, a primera, que a tercera penso que 
són diferents. 

- Estas content amb els teus companys? 
• Molt, estic contentíssim, sobretot per la 

rebuda que he tingut entre ells, que no he tingut 
cap mena de problemes, tot el contrari, m'han 
rebut amb els bra~os oberts. 

- Creus que l' equip es podra salvar? 
• Sí, indubtablement, jo penso que l'equip no 

es podra salvar, l'equip ja esta salvat. 

. , 
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